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  Protokół nr 154/2005 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 19.05.2005 r. 

 

 

Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Wicestarosta p. Ryszard Wenta 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Wnioski i opinie komisji Rady Powiatu Lęborskiego. 

2. Sprawy wniesione przez kierowników wydziałów. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 152 i 153/2005. 

 

Ad 1) 

 

Zarząd zapoznał się z wnioskami i opiniami Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Powiatu Lęborskiego z dnia 16.02.2005 r : 

 opinia do „Regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans 

edukacyjnych dla studentów w roku akademickim 2005/2006” – pozytywna; 

 opinia do „Regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans 

edukacyjnych dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych umożliwiających uzyskanie 

świadectwa dojrzałości w roku szkolnym 2005/2006” – pozytywna; 

 opinia do projektu uchwały w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół 

Ogólnokształcących nr 2 w Lęborku, przy ul. Marcinkowskiego 1 – pozytywna; 

 Komisja wobec niemożliwości uczestnictwa Przewodniczącej w składzie Komisji 

Konkursowej przeprowadzającej konkurs na stanowisko dyrektora MDK w Lęborku, dnia 2 

czerwca 2005 roku wytypowała do reprezentowania radnego Waldemara Walkusza.  

Zarząd przyjął propozycję Komisji.   

 negatywna opinia do projektu uchwały sprawie zmiany uchwały nr XX/137/04 z dnia 21 

maja 2004 w sprawie określenia szczegółowych zasad rozliczania tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli szkół i placówek, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz w sprawie 

określania zasad tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

przedmiotów o różnym wymiarze godzin, pedagogów, logopedów a także innych 

nauczycieli oraz w sprawie zasad zaliczenia do wymiaru godzin poszczególnych zajęć           

w kształceniu zaocznym. 

Wicestarosta poinformował, że uchwała dotyczy propozycji zwiększenia do 25 

tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin pedagogów szkolnych. Na opinię komisji 

wpływ miała negatywna opinia do tej uchwały Kuratora Oświaty, który swoją decyzję 

uzasadnia odniesieniem wymiaru godzin pedagogów w stosunku do innych gmin na terenie 

województwa pomorskiego. Faktyczna analiza gmin z terenu województwa wykazała, że 

podobny do proponowanego przez Zarząd Powiatu Lęborskiego wymiar godzin mają także 

pedagodzy szkolni w Człuchowie (25 godz.) i Chojnicach (26 godz.). 

Zarząd z uwagi na fakt, iż projekt uchwały został przygotowany w oparciu o wnioski 

dyrektorów szkół oraz pozytywne opinie związków zawodowych w tej sprawie postanowił 

skonsultować go bezpośrednio z komisją rady. Zarząd w związku z powyższym projekt 

uchwały Rady Powiatu Lęborskiego ponownie kieruje do zaopiniowania przez Komisję 

Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki w niezmienionej formie.  
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 wniosek o ponowne rozpatrzenie wysokości podziału subwencji na poszczególne jednostki 

ze szczególnym uwzględnieniem opłat za praktyczną naukę zawodu.  

Wicestarosta wyjaśnił, że na spotkaniu Komisji Rady Dyrektor Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 1 w Lęborku p. Ryszard Rozwadowski sprzeciwił się propozycji 

Zarządu Powiatu dotyczącej przesunięcia części subwencji pomiędzy ZSP nr 1 a PCE – 

ZSP nr 2, proporcjonalnie do liczby uczniów i godzin zajęć w ZSP nr 1 i na warsztatach 

szkolnych CKP. Następnie na spotkaniu w dniu 18.05.2005 r., po negocjacjach, dyrektor 

postawił wniosek, aby wypracowane przez uczniów ZSP nr 1 w Lęborku na warsztatach 

CKP dochody wracały nie do CKP a do budżetu ZSP nr 1 w Lęborku. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Edukacyjnego – ZSP nr 2 p. Alicja Zajączkowska 

wyjaśniła na tym spotkaniu, że dochody wypracowane przez uczniów ZSP nr 1 w Lęborku 

przeznaczane są na unowocześnienie i doposażenie bazy warsztatowej CKP.  

Zarząd postanowił uznać argumentację Dyrektora Powiatowego Centrum 

Edukacyjnego – ZSP nr 2 p. Alicji Zajączkowskiej postanawiając nie dokonywać zmian               

w dochodach PCE.  

 

Ad 2) 

 

Kierownik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu p. Andrzej Kubiak przedstawił: 

 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie nadania Certyfikatu Promocji 

Ziemi Lęborskiej za 2004 rok. Na wniosek Kapituły Certyfikatu Promocji Ziemi Lęborskiej 

uchwała nadaje się:  

a) w kategorii „ Przedsiębiorstwo Ziemi Lęborskiej 2004” w sektorze „Małe i Średnie 

Przedsiębiorstwa”: 

 Certyfikat Promocji Ziemi Lęborskiej za 2004 rok – firmie Numafa Polska; 

 Wyróżnienie – PUH Metal – Rom, Maria Wolska;  

 Wyróżnienie – ZUP Tapicersko – Stolarski, Maria i Bolesław Krasoń;  

 Wyróżnienie – Spółka Jawna „Arkada”, Kwidzyńscy  Sawiccy  

b) w kategorii „produkt turystyczny Ziemi Lęborskiej 2004 roku”: 

 Certyfikat Promocji Ziemi Lęborskiej za 2004 rok za XXII Otwarty Bieg Przełajowy 

o „Puchar Leśny” pamięci Tomasza Hopfera w Obliwicach, III Ogólnopolski Bieg 

Sołtysów i VIP-ów” dla Fundacji Ekologiczno – Sportowej pamięci Tomasza 

Hopfera;  

 Wyróżnienie za Kamienne Kręgi dla Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemia 

Lęborska.  

    Zarząd podjął uchwałę nadając jej nr 152/2005.  

/3 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/  

 

2) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju 

Lokalnego Powiatu Lęborskiego na lata 2005-2006 i dalsze do 2013 roku. PRL Powiatu 

Lęborskiego został opracowany zgodnie z załącznikiem nr 8 do uzupełnienia programu do 

Zintegrowanego Programu Rozwoju Regionalnego.  

Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do zaopiniowania przez komisje Rady 

Powiatu Lęborskiego.  

/3 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/  
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3) wniosek o zatwierdzenie zakresu rzeczowego remontów w szkołach i placówkach 

oświatowych na 2005 rok. Kierownik wydziału przedstawił plan – załącznik nr 1.  

Zarząd postanowił przyjąć proponowany plan na potrzeby Programu Rozwoju 

Lokalnego, natomiast uruchomienie środków może nastąpić po przyjęciu zmian do 

budżetu powiatu na 2005 rok oraz ocenie zabezpieczenia w postaci wpływów.   

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska p. Bogusław Koszałka przedstawił:  

 

1) propozycje odpowiedzi na wnioski Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Leśnictwa 

Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie: 

 nałożenia na właściciela Małej Elektrowni Wodnej w Osowie na rz. Okalicy obowiązku 

udrożnienia rzeki w sposób umożliwiający migrację ryb w górę rzeki.  

Wydział w odpowiedzi na wniosek informuje, że udrożnienie rzeki Okolicy można 

osiągnąć poprzez obniżenie istniejącego progu i zastąpienie go kaskadą składająca się   

z 4 progów, co zdaniem wydziału dla tak małej firmy jest niemożliwe ze względów 

ekonomicznych.  

Zarząd uznał, że tą sprawę należy najpierw skonsultować z samym zainteresowanym, 

który winien przedstawić uwarunkowania ekonomiczne. Wskazane, aby wydział ROŚ 

rozpoznał możliwości i zadeklarował pomoc w pozyskaniu środków pomocowych z UE.  

 unormowania pod względem prawnym i ekologicznym inwestycji Pani Meyer- 

Gawłowskiej na rzece Bukowinie.  

Wydział w odpowiedzi na wniosek informuje, że w chwili zakupienia przez obecnych 

właścicieli obiektu pozwolenie wodnopracne już wygasło. Obecnie trwa procedura 

zmierzająca do unormowania prawnego inwestycji. 

 uznania Polskiego Związku Wędkarskiego za stronę w rozprawach wodnoprawnych 

także w tych przypadkach, gdy nie rozstrzygnięto jeszcze przetargów na obwody 

rybackie, których gospodarzem był dotychczas.  

W tej sprawie trwa jeszcze postępowanie wydzielania obwodów rybackich. Kierownik 

poinformował, że nie ma przeszkód prawnych ani formalnych w powiadamianiu PZW  

o rozprawach, jednak przystąpienie do rozprawy na zasadzie strony musi odbywać się 

na wniosek zainteresowanego.  

 sprzeciwu Komisji, co do wydania pozwolenia wodnoprawnego na odprowadzanie 

ścieków do ziemi z planowanej przez Pana Erwina Skwierawskiego oczyszczalni 

ścieków lokalizowanej w Lubowidzu na działkach nr 4/7, 248/13 i 248/14.  

Kierownik poinformował, że nie znajduje się podstaw do nie wydania pozwolenia, ze 

względów proceduralnych – gdyż w momencie, gdy wniosek został złożony pozwolenie 

było już prawomocne oraz pod względem prawnym – rozporządzenie dopuszcza 

odprowadzanie oczyszczonych ścieków w obszarze chronionego krajobrazu do wód lub 

do ziemi.  

 skierowania do Wojewódzkiego Konserwatora Przyrody w Gdańsku oraz do Burmistrza 

Miasta Łeby i Rady Miejskiej w Łebie wystąpień dotyczących włączenia gruntów 

leśnych po byłej jednostce wojskowej w Łebie przy ul. Nadmorskiej teren do Rezerwatu 

Przyrody „Mierzeja Sarbska”.  

Przygotowano i skierowano w tej sprawie wnioski do wskazanych przez Komisję 

Rady adresatów. 
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2) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany uchwały                               

nr XXVIII/175/05 z dnia 28.01.2005 r. w sprawie przychodów i wydatków Powiatowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Kierownik poinformował, że 

zmiana uchwały związana jest z koniecznością uaktualnienia stanu początkowego 

funduszu o kwotę 16.164 zł o, którą to proponuje się zwiększyć rezerwę funduszu.   

 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do zaopiniowania przez komisje Rady 

Powiatu Lęborskiego.  

/3 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/  

 

Główny Księgowy Starostwa p. Małgorzata Reggel przedstawiła: 

 

1) wniosek Młodzieżowej Grupy Teatralnej Esprit o dofinansowanie kosztów wyjazdu na 

Międzynarodowy Zjazd Młodzieży na Węgry i udostępnienie folderów naszego regionu. 

Zjazd odbędzie się w dniach od 30 czerwca do 7 lipca b.r. i zaproszonych do udziału          

w nim zostało 48 członków grupy. W programie zjazdu przewidywane są warsztaty 

aktorskie, wycieczka do Budapesztu oraz prezentacje sztuki teatralnej. 

Zarząd z uwagi na brak środków finansowych na ten cel nie uwzględnił wniosku,  

zobowiązując jednak Kierownika Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu do przekazania 

na rzecz Grupy Teatralnej folderów informacyjnych w celu promocji naszego regionu.  

/3 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/  

 

Sekretarz Powiatu p. Jan Suchodolski przedstawił:  

 

1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu.  

2) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie powierzenia obowiązków 

Skarbnika Powiatu. 

Projekty uchwał zostały przygotowane w oparciu o prośbę z dnia 18.05.2005 r.                    

p. Krystyny Bronk – Skarbnika Powiatu o rozwiązanie z nią stosunku pracy ze względu na 

niemożliwość powrotu do pracy ze względu na stan zdrowia.  

Zarząd podjął projekty uchwał i skierował pod obrady Rady Powiatu Lęborskiego.  

/3 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/  

 

W celu wyłonienia odpowiedniego kandydata na stanowisko Skarbnika Powiatu Zarząd 

Powiatu postanowił ogłosić konkurs i określił następujące wymagania konkursowe: 

 wykształcenie wyższe ekonomiczne: magisterskie, uzupełniające, podyplomowe lub 

zawodowe ekonomiczne z innymi studiami uzupełniającymi;  

 5 letni staż pracy, w tym 2 lata w księgowości; preferowana praktyka w księgowości 

jednostek samorządu terytorialnego;  

Informację o konkursie należy ogłosić w lokalnej prasie, po sesji Rady Powiatu Lęborskiego 

tj. po 1.06.2005 roku.  

/3 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/  

  

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia – p. Elżbieta Rabenda 

przedstawiła: 

 

1) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno – Handlowych w Lęborku p. Teresy 

Ossowskiej - Szarej w sprawie przedłużenia terminu opracowania planu lekcji na rok 

szkolny 2005/2006. 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem.  
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2) propozycja włączenia się Powiatu Lęborskiego w organizację w dniu 3.06.2005 roku 

przedsięwzięcia Miasta Lębork „Zachowaj Trzeźwy Umysł”. Kierownik zaproponowała 

organizacje w ramach przedsięwzięcia happeningu promującego zdrowy styl życia wolny 

od nałogów i uzależnień a przy okazji też powiatowego punkt konsultacyjny ds. 

uzależnień. Happening w formie przemarszu przez ulice miasta Lęborka poprowadzi 

grupa teatralna z Poznania oraz młodzież wyleczona z udziałem mieszkańców. Ponadto 

kierownik proponuje także ogłosić konkurs dla szkół powiatu lęborskiego pt. „Ptaki 

Wolności”, polegający na wykonaniu najatrakcyjniejszego ptaka.  

Zarząd postanowił włączyć się w organizację przedsięwzięcia na zasadzie 

współorganizatora z Miastem Lęborkiem postanawiając podjąć organizację happeningu 

przeznaczając środki do kwoty 900 zł i na zakup nagród dla laureata konkursu „Ptaki 

Wolności” kwotę do 500 zł (na poziomie kwot przeznaczanych na ten cel przez 

Burmistrza Miasta).  

/3 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/  

 

3) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Gospodarki Żywnościowej i Agrobiznesu w Lęborku  

p. Małgorzaty Bresler w sprawie dofinansowania godzin lekcyjnych z puli do dyspozycji 

dyrektora na zwiększenie wymiaru przedmiotów maturalnych. 

Zarząd nie uwzględnił wniosku uznając, że na godziny będące w dyspozycji dyrektora 

przekazywane są środki w ramach przyznanej szkole subwencji oświatowej.  

/3 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/  

 

Ad 3)  

 

Protokół nr 152/2005 z dnia 11 maja 2005 r. – został przyjęty 3 głosami za, 1 osoba nieobecna  

          na posiedzeniu. 

Protokół nr 153/2005 z dnia 16 maja 2005 r. – został przyjęty 3 głosami za, 1 osoba nieobecna  

          na posiedzeniu. 

 

 

Na powyższym protokół zakończono 

Protokołowała: 


